

### Համատեղ բրոքերային հաշիվներ

Գործարար հիմնական պայմանների Հավելված 16-ը սահմանում է Համատեղ բրոքերային հաշվի բացման ընթացակարգը և Համատեղ բրոքերային հաշվի օգտագործման կարգը:

1. Համատեղ բրոքերային հաշիվը ներդրումային հաշվի տեսակ է, որը պատկանում է երկու կամ ավելի ֆիզիկական անձանց (սովորաբար պատկանում է ամուսինների կամ ընտանիքի անդամների): Այն թույլ է տալիս նրանց միավորել իրենց միջոցները և համատեղ ընդունել առևտրային որոշումներ:
2. Համատեղ բրոքերային հաշիվ բացելու համար հաշվի բոլոր սեփականատերերը պետք է տրամադրեն անձնական տեղեկություններ և այլ պահանջվող փաստաթղթեր ըստ անհրաժեշտության: Բոլոր սեփականատերերը և անձինք, ովքեր ունեն այդ հաշիվը կառավարելու իրավունք Ընկերության Գործարար հիմնական պայմանների համաձայն անցնում են նույնականացում (վերիֆիկացիա):
3. Հաշվի բացման նպատակը և հաշվի սեփականատերերի կապը և/կամ փոխհարաբերությունները պետք է ներկայացվեն Ընկերությանը:
4. Համատեղ հաշվի սեփականատերերի իրավունքները կարգավորվում են ՀՀ Քաղաքացիական օրենսգրքի 12-րդ գլխով:
5. Համատեղ հաշվի սեփականատերերի ակտիվների կամ բաժինների հարաբերակցությունը պետք է հստակ սահմանվի նախքան հաշվի բացումը:

6. Համատեղ հաշվի նկատմամբ էական վերահսկողության սեփականատիրոջը որոշելու և շահառուի սեփականության կառուցվածքի թափանցիկությունն ապահովելու համար Ընկերությունն իրավունք ունի միջոցներ ձեռնարկել՝ բացահայտելու և ստուգելու այն անձանց, ովքեր ունեն վերջնական (փաստացի) վերահսկողություն համատեղ հաշվի ակտիվների նկատմամբ, նույնիսկ եթե նրանք հիմնական հաշվի սեփականատեր չեն հանդիսանում:
7. Ընկերության կողմից հաշվի սեփականատերերից մեկին կամ նրա ներկայացուցչին ցանկացած հաղորդագրություն ուղարկելով՝ կերպով հաշվի բոլոր սեփականատերերը համարվում են պատշաճ ծանուցված:

### Joint brokerage accounts

Appendix 16 to the basic business conditions defines the procedure for opening a Joint brokerage account and the procedure for using a Joint brokerage account.

1. A Joint brokerage account is a type of investment account that is owned by two or more individuals (usually spouses or family members). This allows them to pool their funds and make trading decisions together.
2. In order to open a Joint brokerage account, all account holders must provide personal information and other necessary documents as needed. All owners and persons who have the right to manage this account should be identified (verified) in accordance with the basic business conditions of the Company.
3. The purpose of opening an account, as well as the connections and/or relationships of the account holders, must be presented to the Company.
4. The rights of Joint account holders are regulated by Chapter 12 of the Civil Code of the Republic of Armenia.
5. The ratio of assets or shares of Joint account holders should be clearly defined before opening an account.
6. In order to determine the owner of significant control over the Joint account and ensure transparency of the beneficiary's ownership structure, the Company has the right to take measures to identify and verify persons who have final (actual) control over the assets of the Joint account, even if they are not the main account owner.
7. By sending any message by the Company to one of the account holders or its representative, all account holders are considered to be duly notified.

### Совместные брокерские счета

Приложение 16 Основных условий бизнеса определяет процедуру открытия Совместного брокерского счета и порядок использования Совместного брокерского счета.

1. Совместный брокерский счет- это тип инвестиционного счета, который принадлежит двум или более физическим лицам (обычно супругам или членам семьи). Это позволяет им объединять свои средства и совместно принимать торговые решения.
2. Чтобы открыть Совместный брокерский счет, все владельцы счетов должны предоставить личную информацию и другие необходимые документы по мере необходимости. Все владельцы и лица, которые имеют право управлять этим счетом, проходят идентификацию (верификацию) в соответствии с Основными условиями бизнеса Компании.
3. Цель открытия счета, а также связи и/или отношения владельцев счетов должны быть представлены Компании.
4. Права владельцев Совместных счетов регулируются главой 12 Гражданского кодекса РА.
5. Соотношение активов или долей владельцев Совместных счетов должно быть четко определено до открытия счета.

6. Для определения владельца существенного контроля над Совместным счетом и обеспечения прозрачности структуры собственности бенефициара, Компания имеет право принимать меры для выявления и проверки лиц, которые обладают окончательным (фактическим) контролем над активами Совместного счета, даже если они не являются основными владельцами счета.
7. Отправляя любое сообщение одному из владельцев счета или его представителю со стороны Компании, все владельцы счета считаются надлежащим образом уведомленными.